

## PRODUCTS MAIN FACTS SHEET

### Personal Loan:

- Loan is granted against salary transfer letter from the employer.
- Loan is repaid on a maximum of 48 equal monthly payments.
- Customer is eligible to postpone two monthly payments during a 12-months period after 6 months of disbursing the loan, subject to bank's approval.
- Arab Bank will hold the monthly loan payment once the salary is credited into the customer's account.
- Customer will pay a penalty, as per the standard tariff & charges published on Arab Bank's website, if the payment is not made on time. Loan standard interest will apply on both the loan outstanding amount and the unsettled payment amount.
- Customer will be charged an upfront processing fee and a Life Insurance Premium, as per the standard tariff & charges published on Arab Bank's website, which will be deducted from the disbursed loan amount.
- Customer can settle the loan earlier than the repayment schedule, subject to an early settlement fee as per the standard tariff & charges published on Arab Bank's website.
- Interest rate will be calculated on a reducing rate basis. The monthly interest will be calculated as the loan outstanding balance multiplied by the loan interest rate divided by 365 days multiplied by the number of days in that month. Customer can reschedule the outstanding loan in case of income change, without exceeding the allowed monthly installment as per Central Bank regulations and subject to Arab Bank's approval.
- Interest will begin to accrue from the date of withdrawal of the loan and shall be calculated on the daily outstanding loan balance based on actual number of days lapsed and 365 days per year, to be added to the Loan balance and paid with the monthly installments.
- In case of any monthly payment deferral, accrued interest will be deducted from the next payment.
- End of service benefit will be credited to the loan account directly to settle the loan outstanding balance.

### General Rules:

The Loan outstanding balance and all due installments, interests and any other fees and expenses become due and payable immediately without having to give any notification or in the event of occurrence of any of the listed below events:

- 1- If the Borrower's employment is terminated for any reason.
- 2- In case the loan is granted against salary assignment and the Borrower's monthly salary or any part of thereof is transferred to any other body without prior written approval from Arab Bank.
- 3- If the Borrower breaches any undertakings or obligations arising from this Agreement.
- 4- If the Borrower fails to pay three consecutive monthly installment or six nonconsecutive monthly installments without approval from Arab Bank.
- 5- If, at any time, the Borrower submits to Arab Bank information or documents that are incorrect or any acknowledgment or undertaking that is invalid.
- 6- If the Bank notices that there are grounds that could lead to the inability of the Borrower as permissible under Central Bank's prevailing regulations, to fulfill the obligations towards Arab Bank.

**Arab Bank reserves the right to amend its Terms and Conditions, with 60 days prior notice**

### القرض الشخصي:

- يمنح القرض مقابل خطاب تحويل الراتب من صاحب العمل / الشركة.
- يتم تسديد القرض على 48 دفعة شهرية متساوية بحد أقصى.
- يحق للعميل تأجيل دفعتين شهريتين خلال فترة 12 شهرًا شريطة مرور 6 أشهر من صرف القرض وموافقة البنك على التأجيل.
- سيقوم البنك بحجز قيمة الدفعة الشهرية بمجرد إيداع الراتب في حساب العميل.
- إذا لم يتم تسديد الدفعة الشهرية في الوقت المحدد سيدفع العميل غرامة، وفقًا للوائح الرسوم والتعريفات المنشورة على موقع البنك العربي. سيتم تطبيق سعر الفائدة الساري على القرض على المبلغ المستحق والغير مسدد.
- يدفع العميل رسوم إعداد القرض والتأمين على الحياة، وفقًا للوائح الرسوم والتعريفات المنشورة على موقع البنك العربي، والتي سيتم خصمها من مبلغ القرض الممنوح للعميل.
- يدفع العميل رسوم تسوية مبكرة للقرض إذا طلب سداد القرض قبل الموعد المتفق عليه عند منح القرض، وفقًا للوائح الرسوم والتعريفات المنشورة على موقع البنك العربي.
- سيتم احتساب سعر الفائدة على أساس معدل متناقص، وسيتم احتساب الفائدة الشهرية على أساس ((رصيد القرض X سعر الفائدة على القرض ( / 365 يوم X )) عدد الأيام في ذلك الشهر. يمكن للعميل إعادة جدولة القرض القائم في حالة أي تغيير في الدخل، دون تجاوز القسط الشهري للحد الأقصى من الدخل والمسموح به حسب تعليمات المصرف المركزي وموافقة البنك العربي على ذلك.

- سيبدأ احتساب الفائدة على رصيد القرض القائم ابتداء من تاريخ منح القرض وإيداع المبلغ بحساب العميل ويتم احتسابها على أساس رصيد القرض اليومي المستحق على أساس العدد الفعلي للأيام المنقضية و 365 يومًا في السنة ، لتضاف إلى رصيد القرض وتُدفع كجزء من الأقساط الشهرية.
- في حالة طلب العميل تأجيل أي دفعة شهرية، سيتم خصم الفائدة المستحقة من قيمة الدفعة التالية.
- سيتم خصم قيمة مكافأة نهاية الخدمة والمودعة بحساب العميل من حساب القرض مباشرة لتسوية جزء أو الرصيد الكامل المستحق للقرض.

يصبح الرصيد المستحق للقرض وجميع الأقساط المستحقة والفوائد وأي رسوم ومصاريف أخرى مستحقة وواجبة السداد على الفور دون الحاجة إلى تقديم أي إنذار في حالة حدوث أي من الأحداث المدرجة أدناه:

- إذا تم إنهاء حالة المقترض لأي سبب من الأسباب.
- في حالة منح القرض مقابل تحويل الراتب وتحويل الراتب الشهري للمقترض أو أي جزء منه إلى أي جهة أخرى دون موافقة خطية مسبقة من البنك العربي.
- إذا اخل المقترض أي تعهدات أو التزامات ناشئة عن هذه الاتفاقية.
- إذا فشل المقترض في دفع ثلاثة أقساط شهرية متتالية أو ستة أقساط شهرية غير متتالية دون موافقة البنك العربي.
- إذا قدم المقترض ، في أي وقت ، إلى البنك العربي معلومات أو مستندات غير صحيحة أو أي إقرار أو تعهد غير صحيح.
- إذا لاحظ البنك أن هناك أسبابًا قد تؤدي إلى عدم قدرة المقترض على الوفاء بالتزاماته تجاه البنك العربي وذلك كما هو مسموح به بموجب أنظمة البنك المركزي السائدة .

**يحتفظ البنك العربي بالحق في تعديل الشروط والأحكام الخاصة به ، مع إشعار مسبق لك بـ 60 يومًا.**

Personal Loans	
Processing Fees (new, top-up)	1% of loan amount, Min AED 500, Max AED 2500
Delayed payment penal interest charges	4% of delayed amount minimum AED 80 and max of AED 200
Deferment of installment	AED 100 per deferment
Early/Partial/Final settlement from same bank/other bank loans/EOSB	1% of remaining balance / Partial payment (Max 10,000)
Loan rescheduling fee	AED 250
Loan cancellation fee	Free
Other (Loan copy, audit confirmation, etc.)	AED 25

**WARNING!**

**If you do not meet the monthly repayments on your loan, your account will go into arrears and incur late payment fee.**

إذا لم تقم بسداد الأقساط الشهرية لقرضك، فسوف تكون متأخرات على حسابك وسيتم تطبيق رسم التأخر في السداد.

**When you miss repayments, this could affect your credit score and limit your ability to access loan/financing in the future.**

إن عدم قيامك بتسديد الدفعات في موعدها، قد يؤثر ذلك على درجة الائتمان الخاصة بك وقد يحد من قدرتك على الحصول على قرض / تمويل في المستقبل.

**Any other accounts you have with the Bank may be used to set off against amounts owed under your personal loan.**

قد يقوم البنك باستخدام أي حسابات أخرى لديك معه لخصم المبالغ المستحقة بموجب القرض الشخصي الخاص بك.

**When you refinance your loan or avail installment deferments, it may take longer to pay off than your previous loan. It may also result in paying more interest.**

عندما تتقدم بطلب إعادة تمويل قرضك أو الاستفادة من ميزة تأجيل دفع الأقساط، سيستغرق سداد القرض بالتالي وقتاً أطول من فترة القرض السابقة، وقد يؤدي أيضاً إلى دفع المزيد من الفائدة.

Amount	<b>200,000</b>	Rate	<b>2.69%</b>	Other Loans	<b>0</b>
Period	<b>48</b>	Other Pmt.	<b>0</b>	Commission	<b>3.00%</b>
Salary	<b>35,020</b>	O/S	<b>0</b>	<b>Cash In Hand</b>	<b>194,000</b>
				Commission	6,000
This Month	<b>4,400.00</b>	DBR	<b>12.56%</b>		
EMI month 1	<b>4,410.00</b>	DBR	<b>12.59%</b>		
EMI month 2	<b>4,420.00</b>	DBR	<b>12.62%</b>		

The cooling-off period allows you to cancel the product/Service within five (5) business days of signing the application without incurring a penalty, or you may waive the central bank's required cooling-off period of complete 5 business days by signing a written waiver provided by the bank containing a warning about agreeing to an immediate commitment.

تسمح لك فترة السماح بالإلغاء "خيار الشرط" بإلغاء المنتج في غضون خمسة (5) أيام عمل من توقيع الطلب أو خطاب العرض ولن

يتمكن البنك من إتمام الإجراءات حتى انتهاء هذه الفترة ما لم تتنازل عن هذا الحق، إذا أردت الإلغاء خلال هذه الفترة، فإنه يجب عليك توجيه إخطار للبنك.

I ..... Hereby agree to the immediate commitment with Arab Bank.

انا الموقع ادناه .....أوافق بموجب هذا على الالتزام الفوري مع البنك العربي.

Customer Name:.....

Employee Name:.....

Date:.....

Date:.....

Signature:.....

Signature Verified by:.....